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 שלום ושבוע טוב לכולם,  

חטופים נמצאים בשבי ולא שבו למשפחותיהם. בימי העבודה המועטים לאחר החג עסקנו  133חג החירות עבר חלף, ועדיין 

 בנושאים הבאים:

 במטרה   הדבש בענף הוורוד המסלול לגבי פגישההתקיימה השבוע  –פיצויים במסלולים "הוורודים" המשך עבודה על ה

המשקים שנפגעו. בישיבה נכחו אנשי מועצת הדבש, ארגון מגדלי הדבורים, נציג מקרן ביטוח נזקי   30-ולעזור לכ להתקדם

ענף , בהם:שטרם נחתם בהם הסכם למסלול וורוד ,בשאר הענפיםלהתקדם גם  נציגי החקלאים. אנחנו מקווים  ,טבע ואנחנו

 0-7חשוב לנו להבהיר, שכל המסלולים הוורודים תקפים לאזור שבין  גזר וחיטה( וענף הפטם. הגד"ש )תפו"א,החלב, ענף 

 דצמבר עד שנגרמו נזקים על רקלפיצויים  בקשהלהגיש  ,  בשלב זה ניתן , לצערנו7-22 האזור לגביבצפון.  0-9 -בדרום ו

גידולים שלא נכנסו למתווים מספר מקביל הצוות עובד להכין מתווים לעוד ב .תוקנוהתקנות מעבר לחודש זה טרם  2023

לפיצויים באותם ענפים  הגשת תביעהלנוהל ברור להכין מס רכוש ו על משרד החקלאות הקיימים.  בנוסף, אנחנו לוחצים

שיסייע בהגשת התביעה. ברגע שהנוהל יהיה מוכן נקיים סימולטור, ו . בועז סופר וצוותו הכינשיש שיש הסכמות על המתווה

    מפגשים כדי להסביר למגדלים את אופן ההגשה. 

 
 

  במאי(  9, ביום חמישי הקרוב )בעברכפי שעדכנו  -  בריאות הציבור )מזון(ההגנה על אימוץ התקינה האירופאית בעניין

 לשכנע בסכנות הטמונות בהצעת החוק.בכל המישורים כדי לנסות ואנו עובדים במרץ . תתכנס לדון בנושא ועדת הבריאות

כדי שיסייע לנו מבחינה קובסקי יפיזאב  רד"את שירותיו של היועץ  הכגוף המאגד את כלל הארגונים שכר ,ההתאחדות

וננסה לקיים האירגונים עבור כלל ישור התקשורתי, המקצועי והפוליטי.  נכין דף מסרים במגם נערכים מקצועית. בנוסף, אנו 

 כמה שיותר פגישות עם חברי וועדת בריאות כדי להסביר להם את הבעייתיות בחוק המוצע. 

 

 רשות  – המשך יישום מתווה חזרה לישראל של עובדים זרים בענף החקלאות אשר סיימו תקופת העסקתם כדין בישראל

אשר סיימו את תקופת העסקתם ומעוניינים  ,חזרת עובדים תיאלנדיםהממשיכים  ביישום האוכלוסין ומשרד החקלאות 

 3000היתרים פנויים יכולים לפנות באמצעות לשכות פרטיות, להחזרת עד בעלי לחזור לעבוד בישראל.  ולכן, חקלאים 

  . 2024עובדים זרים לתקופה של עד שלוש שנים. ניתן להגיש בקשות עד סוף יולי 

 

  נבחר מנכ"ל חדש להתאחדות יצרני החלב, פסח, חג הכשבוע לפני  – פגישה עם דגן יראל מנכ"ל התאחדות יצרני החלב

וממשקיו עם  בענף החלבבמגזר החקלאי בכלל ודגן יראל מקיבוץ שפיים. שבוע שעבר נפגשנו עם דגן ודנו על האתגרים 

 עומדים לרשותו בכל דבר ועניין. בפרט. אני מאחל לדגן הצלחה בתפקיד ואנו  המגזר החקלאי
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   התקיים כנס של רכזי הוועדות החקלאיות של המועצות בשבוע שעבר - כנס רכזי ועדות חקלאיות במרכז השלטון האיזורי

במסגרת המפגש סיפר יאיר גולן האזוריות במשרדי מרכז השלטון האזורי. בכנס השתתפו רכזים רבים והיה מפגש מעניין. 

שהכינה מועצה אזורית , תוכניות אב לחקלאותהכנת על  הדיברד"ר לירון אמידור הרחב בתחום המו"פ ונסיונו על ממו"פ גולן 

הצגתי את ההתאחדות  בכנס  . םשמענו על ההתקדמות בפעילות ממנהלת תקומה ,מאסף יצחקיומגילות ועמק יזרעאל 

המשיך ה להילה אקרמן על קיום המפגש ונשמח לההאתגרים העומדים לפנינו בתקופה הקרובה.  אני מודואת ועבודתה 

 הגיע לכל מקום שנתבקש. ול

 

 ומאחלים לשבוע שקט ורגוע.  מקוויםלסיום,  אנו 

 

 

 דורמן   אורי                                  

                                                           

 מזכ"ל התאחדות חקלאי ישראל        

 

 התאחדות חקלאי ישראל יו"ר -עמית יפרח  :העתק


